
永兴坊美食街“摔碗酒”体验永兴坊美食街“摔碗酒”体验
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西安 | 洛阳 | 登封 | 开封 | 三门峡 
XI’AN | LUOYANG | DENGFENG | KAIFENG | SANMENXIA

潮游

西安河南+
BRILLIANT XI’AN + HENAN

日自由活动
FREE DAY1



1 吉隆坡  西安

集合于吉隆坡国际机场，飞往陕西 - 西安。

2 西安 （1.30小时）洛阳

 洛阳丽景门
城门是洛阳古城区的入口，建于公元581年至618年的隋朝。它
是一个保存完好的地区，反映了明清时期的建筑和文化遗产。

 夜游网红打卡应天门广场
 洛邑古城
保存完好的城墙可以将古城及周边地区的景色尽收底。

季节限定
★预测日期：4月01 - 30日期间增加洛阳牡丹园

※按每年气候不同会有所改变，以上花期不能完全保证准。

3 洛阳 - 80公里 - 登封 
 龙门石窟（含往返电瓶车及耳机）
石窟内有数千尊佛像，是中国历史上重要的文化艺术奇迹。

 少林寺风景区（含单程电瓶车及耳机）【塔林】【武术表演】
该景区以少林功夫和禅宗的发源地而闻名。它包括了以其武术遗
产和精神教义而著称的少林寺。您可以探索寺庙场地，观赏武术
表演，参观塔林，并沉浸在少林功夫丰富的历史和传统之中。

4 登封 - 140公里 - 开封 
 开封古城墙【3D微梦大梁门】
“大梁门”是开封城墙的一个历史门户，通过3D可视化虚拟现
实技术展示历史遗迹。这些技术可以让游客以更具互动性和沉
浸感的方式探索大梁门的历史、文化，以及这座古老城墙及其
重要性。

 清明上河园
【潘金莲茶馆喝茶 & 歇息（含每桌一壶茶，不含茶点）】
园内通过景观布置、建筑修复、文化展览，呈现了古代开封的繁华
景象。

 鼓楼夜市

5 开封 - 300公里 - 三门峡 - 120公里 - 华阴

 陕州地坑院 
地坑院因其大部分建筑是在地下挖掘而成而得名。地坑院的建
筑布局独特，多为地下室宇，以洞穴和地下室为主体，有部分
建筑是在地上修建的。
 潼关风景区
风景区位于中国陕西、山西、河南三省交界处，被誉为“天下
第一关”。由于地处黄河、渭河、洛河交汇处，具有历史意义
的军事战略要地。站在景区内古城的最高点，可将黄河美景尽
收眼底，蔚为壮观。

6 华阴 - 90公里 - 临潼 - 50公里 - 西安

 兵马俑（含单程电瓶车及耳机，1.2.3号坑）
一个令人难以置信的考古发现。该遗址展示了数千个真人大小的
兵马俑、马和战车。这些兵马俑与中国第一位皇帝秦始皇合葬，
用以保护他来世。这个遗址展示了中国古代历史和秦朝工艺的壮
丽景观。
 唐108坊 - 永兴坊美食街“摔碗酒”体验
 大雁塔文化休闲景区 + 大悦城购物广场
 网红打卡：夜游大唐不夜城、大雁塔音乐喷泉广场

7 西安

 全天自由活动。

8 西安  吉隆坡  

 古城墙（含登城墙）【西安古玩字画一条街】
西安是中国中部陕西省的一座大城市和省会。它曾被称为长
安，标志着丝绸之路的东端，是周、秦、汉、唐王朝统治者的
所在地。

 北院门回坊文化风情街【洒金桥美食街区】
又称北院门回民街，是位于中国西安市中心的一条著名的历史
文化街。

送往机场，返回温暖的家。

9 抵达吉隆坡  
※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

龙门石窟 / Longmen Grottoes

少林寺 | 兵马俑博物馆少林寺 | 兵马俑博物馆
Shaolin Temple | Terracotta Warriors MuseumShaolin Temple | Terracotta Warriors Museum



1 KUALA LUMPUR  XI’AN
Assemble in KL International Airport for flight to Shaanxi - Xi’an. 

2 XI’AN  ( 1.30hrs ) LUOYANG 
 Luoyang Lijing Gate 
The Gate is the entrance to Luoyang Old Town District and 
was built during the Sui Dynasty between 581 and 618 AD. It 
represents a well-preserved area reflecting the architectural 
and cultural heritage of the Ming and Qing dynasties. 

 Night Tour of Yingtian Gate Square 
 Luoyi Ancient City
The well-preserved city wall offers a panoramic view of the 
ancient city and surrounding areas.

Seasonal Arrangement
★Estimate: 01- 30 Apr Visiting Luoyang Peony Garden
※The floral season is subject to weather conditions.

3 LUOYANG - 80km - DENGFENG

 Longmen Grottoes (Includes Electric Car and Audio 
Guide)
The grottoes feature thousands of Buddha statues, intricate 
inscriptions, and captivating sculptures, making it a significant 
cultural and artistic marvel in Chinese history.

 Shaolin Temple Scenic Area 
[Pagoda Forest] [Martial Arts Performance]
It’s renowned for being the birthplace of Shaolin Kung Fu and 
Chan Buddhism. The area encompasses the Shaolin Temple, 
famous for its martial arts legacy and spiritual teachings. You can 
explore the temple grounds, witness martial arts performances, 
visit the Pagoda Forest, and immerse themselves in the rich history 
and traditions of Shaolin Kung Fu.

4 DENGFENG - 140km - KAIFENG

 Kaifeng Ancient City Wall [3D Micro Dream Daliang Gate]
The Daliang Gate in the Kaifeng City Wall incorporates modern 
technology, such as 3D visualization or virtual reality, potentially 
providing visitors with a unique and interactive method to 
explore and learn about the gate and its historical context. 

 Qingming Riverside Landscape Garden
[Enjoy tea and rest at “Pan Jinlian” Teahouse (Includes 
one pot of tea per table, Excludes snacks)]
Through landscape arrangements, architectural restorations,and 
cultural exhibitions, the park presents the prosperous scenes of 
ancient Kaifeng.
 Gu Lou Night Market

松赞林寺松赞林寺
Songzanlin MonasterySongzanlin Monastery
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Shanzhou Dikengyuan CourtyardShanzhou Dikengyuan Courtyard

5 KAIFENG - 300km -  SANMENXIA - 120km - HUAYIN

 Shanzhou Dikengyuan Courtyard 
It is named for most of its buildings being excavated underground. 
The architectural layout of the Dikengyuan Courtyard is unique, 
with most structures being underground rooms, primarily 
composed of caves and underground chambers, with some 
buildings constructed above ground.
 Tongguan Scenic Area
The Tongguan Scenic Area, known as “The First Pass Under 
Heaven,” is located at the junction of Shaanxi, Shanxi, and Henan 
provinces in China. It holds historical significance as a strategic 
military location due to its position where the Yellow River, Wei 
River, and Luo River converge. Standing at the highest point of 
the ancient city within the scenic area provides a stunning view 
of the Yellow River, creating a dramatic and awe-inspiring sight. 
If the weather is good, you can see the beautiful “Yellow River 
Sunset.”

6 HUAYIN - 90km - LINGTONG - 50km - XI’AN

 Terracotta Warriors Museum (Includes One Way Electric 
Car and Audio Guide, Pits 1, 2 & 3)
The famous Terracotta Army, an incredible archaeological 
discovery. The site showcases thousands of life-sized terracotta 
soldiers, horses, and chariots that were buried with China’s 
first emperor, Qin Shi Huang, to protect him in the afterlife. This 
museum offers a glimpse into ancient Chinese history and the 
impressive craftsmanship of the Qin Dynasty.     

 Yongxingfang Food Street “Shuaiwanjiu” Experience
 Giant Wild Goose Pagoda + Scenic Area Dayuecheng 
Shopping Plaza  

 Night Tour of the Goose Wild Pagoda Music Fountain 
Square, Grand Tang Mall             

7 XI’AN

Full Day at Your Own Leisure. 

8 XI’AN  KUALA LUMPUR
 Xian Ancient City Wall [Xi’an Antique Calligraphy and 
Painting Street]
Once known as Chang’an, it marks the Silk Road’s eastern end 
and was home to the Zhou, Qin, Han and Tang dynasties’ ruling 
houses.

 Beiyuanmen Historical & Cultural Street [Sajin Bridge Food 
Street]
Also known as Beiyuanmen Muslim Street, is a famous historic 
street located in the heart of Xi’an, China. 

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable 
memories.

9 ARRIVAL KUALA LUMPUR
※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the 
final flight confirmation.



Travel Essentials:
Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) 
months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. 
Travel Insurance – It’s essential that you take out comprehensive travel insurance before travel. 

Terms & Conditions:
1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior

notice 
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen 

circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. 
3.	 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media

where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. 
4. Every person participating in UVSB’s tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held

liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any 
transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. 

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. All pictures shown are for illustration purpose only. 

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。 
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿 、 交通和自费项目可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，UVSB将保留更改或取消行程的权利。 
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保

留更正的权利。 
4. 每位参与UVSB团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延

误/取消、疾病、天气、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，UVSB一概不负责，旅客需自
行负责额外的费用。 

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

03-2779 6899
016-324 48992nd Floor, Bangunan WSF, 42B & 42-1B, Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur, Malaysia. 

Reg No. 200501002258 (679304-T) (KPK/LN No. 5187)

 Vacations Sdn. Bhd.
(Formerly known as Apple Flexi Holiday Sdn. Bhd.)

For Agent Use Only:

Updated Date: MAY 2025

Tentative Flight Details - Subject to Change

China Tours – Additional Terms & Conditions: 
1. Tours are conducted in Mandarin.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on “roll-away” bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
4. In-coach Shopping – For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on 

board the coach. 
5. The tour fare already includes the preferential policy for foreign visitors upon entry, and the cost of 

elderly tickets has been included in the tour fare. Guests are required to present relevant documents 
to comply with the policy requirements. Please note that the cost of elderly tickets is non-refundable.

中国团 - 附加条规: 
1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 如预订三人间，提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见，车上会售卖道地小吃及伴手礼。
5. 团费已包含游客入境的优惠政策，并且已将乐龄人士门票费用分摊到团费中。客人须出示相关文

件以配合政策需求。请注意，乐龄人士门票费用不可退还。

XI’AN | LUOYANG | DENGFENG | KAIFENG | SANMENXIA

•体验单程高铁
•洛邑古城
•开封古城墙 +

3D微梦大梁门
•少林寺风景区
•龙门石窟
•清明上河园

•陕州地坑院
•兵马俑博物馆
•唐108坊 - 永兴坊美食街
“摔碗酒”体验

•网红打卡：夜游大唐不夜
城、大雁塔音乐喷泉广场

•西安1日自由活动

• Experience One Way High Speed 
Rail Journey

• Luoyi Ancient City
• Kaifeng Ancient City Wall + 

3D Micro Dream Daliang Gate
• Shaolin Temple Scenic Area 
• Longmen Grottoes 
• Qingming Riverside Landscape 

Garden

• Shanzhou Dikengyuan Courtyard 
• Terracotta Warriors Museum 
• Yongxingfang Food Street 

“Shuaiwanjiu” Experience 
• Night Tour of the Goose Wild 

Pagoda Music Fountain Square, 
Grand Tang Mall

• One Free Day in Xi’an

行程亮点
HIGHLIGHT

鱼头风味 / 半水席风味 / 嵩山素斋 / 灌汤包风味 / 汽锅鸡风
味 / 陕西Biángbiáng裤带面食套餐 / 特色自助涮烤 

Fish Head Cuisine / Half Water Banquet / Songshan Vegetarian Cuisine / 
Steamed Bun / Clay Pot Steamed Chicken / Shaanxi Biangbiang Noodles 
Set / BBQ Buffet

美食
GOURMET

酒店 
HOTEL

午餐
Lunch

早餐
Breakfast

晚餐
Dinner

D1
西安（1晚）
Xi’an (1 Night)

西安假日酒店（高新区）或同级  
Holiday Inn (High-Tech Zone) or similar - - -

D2
洛阳（1晚）
Luoyang (1 Night)

洛阳华美达酒店或同级
Luoyang Ramada Hotel or similar 

酒店 
Hotel ✗ ✓

D3
登封（1晚）
Dengfeng (1 Night)

登封中州国际少林大饭店或同级
Dengfeng Zhongzhou International Shaolin Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D4
开封（1晚）
Kaifeng (1 Night)

开封清明上河园希尔顿惠庭或同级
Home 2 Suites by Hilton Kaifeng Millennium City Park or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D5
华阴（1晚）
Huayin (1 Night)

华山诺富特酒店或同级
Novotel Huashan Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D6
西安（2晚）
Xi’an  (2 Nights)

西安假日酒店（高新区）或蓝溪国际酒店同级  
Holiday Inn (High-Tech Zone) or Lanxi International Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✗

D7
酒店 
Hotel ✗ ✗

D8 - - 酒店 
Hotel ✓ ✓

•西安驼铃传奇秀“白金区” 人民币348 / 人 • Xi’an Tuoling legend show “White Platinum ticket” RMB348 / pax自费项目
OPTIONAL 

TOUR

陕西Biángbiáng裤带面食套餐 Shaanxi Biangbiang Noodles Set
北院门回坊文化风情街

Beiyuanmen Historical & Cultural Street 特色自助涮烤 / BBQ Buffet大唐不夜城 / Grand Tang Mall


